

KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

29th April, 2022

Government COVID-19 Directive (Further Notice 38)

In accordance with HKSAR Government will implement the Second Stage of the "Vaccine Pass" from 30th April 2022, the social distancing measures and Club facilities will be operated as follows until 4th May 2022.

Facilities	Limitation on Social Distancing Measures	Opening Hours
Clubhouse Premises	All Members and Guests aged 18 or above accessing the Club must 1) use the 'LeaveHomeSafe' mobile application 2) have received the 2 nd dose of the COVID-19 vaccine 3) actively present your vaccination record or Exemption Certificate and the relevant QR code to our Club Staff Vaccination requirements can be exempted on two occasions: 1) children aged under 12; 2) holders of the COVID-19 Vaccination Medical Exemption Certificate	Monday to Saturday: 10 am to 10 pm Sunday & Public Holidays: 9 am to 10 pm
	The requirements for person aged 12 to 17 and recovered persons, please refer to the separate notice "Reminder of Implementation on Second Stage of Vaccine Pass"	
Bowling Greens / Pétanque	Each side of a rink is limited to be used by a group of	Opening hours please refer to the Monthly Green Opening Schedule.
	four (4) players. Players must wear a mask all the time except drinking	Pétanque: Monday to Saturday: 10 am to 6 pm Sunday & Public Holidays: 9 am to 6 pm
Tennis Court	The maximum of two (2) players on each side Players must wear a mask all the time except drinking	Mondays to Fridays: 10 am to 10 pm Saturdays, Sundays & Public Holidays: 9 am to 10 pm
Bathroom	Shower cubicles are to be alternately open	Monday to Saturday: 10 am to 10 pm Sunday & Public Holidays: 9 am to 10 pm
Restaurant	Not more than (4) persons per table. No more than 20 persons for banquets * Please note that once when you leaving the dining table, no food or drink is allowed and must wear a mask	Mondays to Sundays: 11:30 am to 10 pm
Office	-	Mondays to Sundays: 9 am to 6 pm
Carpark	-	Monday to Sunday: 8 am to 12 midnight Sunday & Public Holiday: 8 am to 11:30 pm
Snooker Room	Not more than four (4) persons to be accommodated at the same time	Mondays to Sundays: 11:30 am to 10 pm
Function Rooms	Group size of no more than twenty (20) persons with not more than four (4) persons per table for Private Events	Mondays to Sundays: 11 am to 10 pm
Swimming Pool	CLOSED	CLOSED
Main Bar	CLOSED	CLOSED

We would like to remind you that anyone MUST NOT enter the Club if:

- persons who, in the past 14 days, have been in close contact with anyone who is a confirmed COVID-19 case, a probable COVID-19 case and/or a suspected COVID-19 case;
- persons who are unwell or have any flu-like symptoms.

All precautionary rules will always be alert and vigilant:

- all people staying within the precinct of the Club must wear a mask at all times except when eating, drinking or showering, therefore Club designated Smoking Areas have to be closed.
- mandatory temperature screening is conducted before entry to the Club. Visitors require to sign a health & travel declaration form.
- No more than 4 persons in any group and keep a social distance of 1.5m from other groups at all times

Thank you for your understanding and we hope everyone stays well during this difficult period.

Yoki SIN General Manage

123 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
Fax: 2367-5123 E-mail: <u>info@kbgc.com.hk</u> NOTICE/KBGC2022/0041E



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

政府疫情指令 (更新通告38)

因應政府由 2022 年 4 月 30 日起實施「疫苗通行證」第二階段,社交距離措施及會所設施將按以下方式營運<mark>至</mark> 5 月 4 日。

設施	社交距離措施	開放時間
會所大樓	所有 18 歲或以上的會員及訪客必須 1)使用「安心出行」流動應用程式 2)已接種第二針新冠疫苗 3)向會所職員主動出示疫苗接種紀錄或豁免證明書及相關二維碼 只有兩種情況可無需符合疫苗接種要求 1)12歲以下的兒童; 2)持有「新冠疫苗接種醫學豁免證明書」 對於12至17歲人士及康復者的要求,請參閱另一通告「會所全面實施第二階段「疫苗通行證」的提醒」。	星期一至六:上午 10 時至晚上 10 時 星期日及公眾假期:上午 9 時至晚上 10 時
草地 / 法式 滾球場	賽道每邊最多可供 4 名球員使用。除飲用飲品外,運動時必須佩戴口罩	草地開放時間請參閱每月更新的草地開放時間表 法式滾球場: 星期一至六:上午10時至下午6時 星期日及公眾假期:上午9時至下午6時
網球場	網球場每邊不可多於 2 人同時使用。 除飲用飲品外,運動時必須佩戴口罩	星期一至五:上午 10 時至晚上 10 時 星期六、日及公眾假期:上午 9 時至晚上 10 時
浴室	隔開使用。	星期一至六:上午 10 時至晚上 10 時 星期日及公眾假期:上午 9 時至晚上 10 時
餐廳	每桌最多 4 人;宴會活動不超過 20 人 *請注意,一旦離開餐桌,請勿飲食及必須佩戴口 罩	星期一至日: 上午 11 時 30 分至晚上 10 時
寫字樓	-	星期一至日: 上午9時至下午6時
停車場	-	星期一至六:上午8時至午夜12時 星期日及公眾假期:上午8時至晚上11時30分
桌球室	每次最多只可容納 4 人	星期一至日: 上午 11 時 30 分至晚上 10 時
多功能房	私人聚會每桌最多4人、聚會總人數不超過20人	星期一至日: 上午 11 時至晚上 10 時
泳池	關閉	關閉
酒吧	關閉	關閉

謹此提醒各位,如有以下情況,請勿進入本會所:

- 在過去 14 天內曾與確認,有機會確認及/或疑似確認冠狀病毒病的任何緊密接觸者;
- 如有身體不適或有類似流感症狀的人士。

其他防疫措施仍會繼續,時刻保持警覺,絕不鬆懈:

- 除進行飲食及淋浴時外,任何時刻所有在會所範圍人士必須一直佩戴口罩,因此本會所指定吸煙區需關閉;
- 任何人進入會所,必須進行強制性體溫檢測,而訪客須填寫健康及旅遊申報表;
- 任何群組聚集不得超過4人,並與其他群組保持1.5米的社交距離。

多謝體諒,希望所有人都能共渡時艱、身心康泰。

Tel: 2368-7733

總經理 冼剛而 謹啟 2022 年 4 月 29 日

123 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon Fax: 2367-5123 E-mail: <u>info@kbgc.com.hk</u> NOTICE/KBGC2022/0041C